
PROTOKÓŁ 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z posiedzenia nr 2/24 w dniu 30 sierpnia 2024 roku 
 

 

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym za pomocą wideokonferencji w programie ZOOM Cloud 

Meetings. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1200 

Obrady prowadziła Przewodnicząca Komisji - Brygida Kolenda-Łabuś. 

 

1. Otwarcie obrad. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - Brygida Kolenda-Łabuś przywitała członków 

komisji oraz zaproszonych gości.  

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

W posiedzeniu udział wzięło 4 radnych: 

1. Brygida Kolenda-Łabuś  

2. Anna Gęsiarz 

3. Edyta Gola 

4. Janusz Trzepizur  

 

B. Kolenda-Łabuś: Stwierdzam, obrady Komisji są prawomocne. 

 

3. Porządek obrad. 

• Przyjęcie protokołu z I posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 15 lipca 2024 r.   

• Rozpatrzenie skargi ZANONIMIZOWANO na Wojewódzki Ośrodek Ruchu Drogowego w Opolu. 

• Rozpatrzenie skargi ZANONIMIZOWANO na Zarząd Dróg Wojewódzkich w Opolu.  

• Sprawy różne.  

 

B. Kolenda-Łabuś: czy są zastrzeżenia do proponowanego porządku obrad. Nie ma. Kto jest                                 

za przyjęciem porządku obrad? 

GŁOSOWANIE 

„Za” - 4 „Przeciw” - 0 „Wstrzymujących się” – 0 

 

B. Kolenda-Łabuś: Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty. 

 

4. Przyjęcie protokołów z I posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 15 lipca 2024 r. 

B. Kolenda-Łabuś: Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby do protokołu zgłosić swoje uwagi? Nie widzę. 

Kto jest za przyjęciem protokołu z I posiedzenia Komisji?  

GŁOSOWANIE 

„Za” - 4 „Przeciw” - 0 „Wstrzymujących się” – 0 

 

B. Kolenda-Łabuś: Stwierdzam, że protokół z I posiedzenia Komisji został przyjęty. 

5. Rozpatrzenie skargi ZANONIMIZOWANO na Wojewódzki Ośrodek Ruchu Drogowego w Opolu. 



Przewodnicząca Komisji Brygida Kolenda-Łabuś przedstawiła zakres przedmiotowej skargi w tym zarzut 

skarżącego wysunięty wobec Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu Drogowego w Opolu dotyczący 

utrudniania przez dyrektora WORD działalności związkowej prowadzonej zgodnie z przepisami ustawy 

o związkach zawodowych oraz przeszkadzania w prowadzeniu sporu zgodnie z ustawą o rozwiązywaniu 

sporów zbiorowych, poprzez odmowę przekazania skarżącemu listy pracowników WORD,                                 

niezbędnej do przeprowadzenia referendum strajkowego, tym samym uniemożliwiając 

przeprowadzenie strajku. W dalszej kolejności Przewodnicząca Komisji przedstawiła  stanowisko 

dyrektora WORD oraz Inspektora ochrony danych w WORD w niniejszej sprawie. Po czym,                   

rozpoczęła się dyskusja podczas której, Pan Edward Kinder – dyrektor Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu 

Drogowego w Opolu, uzupełnił informacje dotyczące przedmiotu skargi. Po zakończonej dyskusji, 

Przewodnicząca Komisji postawiła pod głosowanie wniosek, aby uznać skargę za nieuzasadnioną,                                  

po czym przystąpiono do głosowania. 

GŁOSOWANIE 

„Za” - 3 „Przeciw” - 0 „Wstrzymujących się” – 1 

Uznano, że skarga jest nieuzasadniona.    

 
6. Rozpatrzenie skargi ZANONIMIZOWANO na Zarząd Dróg Wojewódzkich w Opolu.  

Przewodnicząca Komisji Brygida Kolenda-Łabuś w pierwszej kolejności przedstawiła przedmiot skargi, 

która dotyczy realizowanej przez Zarząd Dróg Wojewódzkich w Opolu inwestycji pn.: „Budowa ścieżki 

rowerowej wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 411 na odcinku Nysa-Podkamień” oraz zarzuty wysunięte 

wobec ZDW, które dotyczą nieprawidłowości przy projektowaniu, zatwierdzaniu i realizacji budowy 

niniejszej inwestycji, a następnie przekazała stanowisko dyrektora ZDW w niniejszej sprawie. 

Następnie rozpoczęła dyskusję podczas której, członkowie Komisji oraz zaproszeni goście                                     

tj. Bartłomiej Horaczuk – dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Opolu oraz                                                

Remigiusz Widera – dyrektora Departamentu Infrastruktury i Gospodarki Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Opolskiego, wyrazili opinię dotyczącą przedmiotu skargi. Po zakończonej dyskusji, 

Przewodnicząca Komisji postawiła pod głosowanie wniosek, aby uznać skargę za nieuzasadnioną,                

po czym przystąpiono do głosowania. 

GŁOSOWANIE 

„Za” - 3 „Przeciw” - 0 „Wstrzymujących się” – 1 

Uznano, że skarga jest nieuzasadniona.    

 
7. Sprawy różne. 

Nie zgłoszono żadnych spraw. 

Przewodnicząca Komisji podziękowała członkom Komisji oraz gościom za udział w posiedzeniu Komisji 

i zamknęła obrady. Zakończenie o godz. 1300                  

                                     

 Przewodnicząca Komisji                                                             

Skarg, Wniosków i Petycji 

 

  Brygida Kolenda-Łabuś 

 

Protokołował: Przemysław Kasztelan 


